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Protokół Nr 20.2024 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Opatowie - VII kadencji 

odbytego w dniu 19 września 2024 r. godz. 8:00

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli następujący członkowie:
- Tomasz Staniek
- Małgorzata Jalowska
- Kazimierz Żółtek
- Maciej Wolański
- Rafał Schab
według załączonej listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 oraz osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem 
nr 2 do niniejszego protokołu.
Posiedzenie otworzył pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski, który oznajmił, iż na podstawie listy 
obecności stwierdza jego prawomocność.
Podczas rozpoczęcia posiedzenia nieobecna 1 osoba - pani Wicestarosta Małgorzata Jalowska.

Projekt porządku posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia.
2. Zapoznanie się z informacją dyrektora Powiatowego Centrum Kultury w Opatowie nt. funkcjonowania 

jednostki w miesiącu sierpniu 2024 r.
3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu:

a) w sprawie zatwierdzenia wykazu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Opatowskiego 
przeznaczonej do użyczenia w 2024 roku,

b) w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi o znaczeniu lokalnym do kategorii dróg 
gminnych na odcinku Zwoła - km 0+145 od drogi powiatowej Nr 1532T (Sadowię - Truskolasy - 
Niemienice) do km 0+585.

4. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2024 - 2028,
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok,
c) w sprawie powierzenia Powiatowi Sandomierskiemu zadania w zakresie organizacji przewozów o 

charakterze użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich,
d) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Opatowskiego,
e) w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie 

w ramach programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 
energetycznej szkół" pn.: „Termomodernizacja i poprawa efektywności energetycznej szkół na 
terenie Powiatu Opatowskiego".

5. Sprawy organizacyjne.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.l. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pan Starosta odczytał zaproponowany porządek obrad.
Wobec braku uwag poddał pod głosowanie porządek obrad.

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków zarządu.
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„Za" - 4 głosy (Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał Schab), „przeciw"' - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.

Następnie pan Starosta zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Nikt nie zgłosił uwag. Wobec powyższego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu.

Protokół został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 4 członków zarządu.
„Za" - 4 głosy (Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał Schab), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pan Starosta przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 2. Zapoznanie się z informacją dyrektora Powiatowego Centrum Kultury w Opatowie nt. 
funkcjonowania jednostki w miesiącu sierpniu 2024 r.
Pan Starosta udzielił głosu panu Andrzejowi Żychowskiemu przybyłemu w zastępstwie pani Dyrektor 
Powiatowego Centrum Kultury w Opatowie, który przedstawił informację nt. funkcjonowania jednostki 
w miesiącu sierpniu 2024 r.
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Starosta zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos.

Odbyła się krótka dyskusja w temacie kończącej się trwałości projektu i przemyśleniem spraw związanych 
z naliczaniem opłat za korzystanie z infrastruktury na Promenadzie.

Wobec braku dalszych głosów pan Starosta przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

W tym, momencie na salę obrad weszła pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta (godz. 8:06), której 
przewodniczenie obradom przekazał pan Starosta.
Od tej chwili posiedzenie toczyło się w 5 - osobowym składzie zarządu.

Ad. 3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu:
a) w sprawie zatwierdzenia wykazu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Opatowskiego 

przeznaczonej do użyczenia w 2024 roku.
Pani Wicestarosta Małgorzata Jalowska udzieliła głosu panu Rajmundowi Bańcerowi - 
kierownikowi Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, który omówił projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia wykazu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Opatowskiego 
przeznaczonej do użyczenia w 2024 roku. Wskazał, iż działka znajduje się na terenie na którym nie 
obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. Warunki i zasady 
zagospodarowania terenu oraz jego zabudowy określa decyzja o warunkach zabudowy Wójta 
Gminy Lipnik i zgodnie z tą decyzją teren posiada funkcję usługowo-produkcyjną. Nadmienił, iż 
wykaz, o którym mowa należy wywiesić na okres 21 dni na tablicy ogłoszeń w budynku Starostwa 
Powiatowego w Opatowie, tj. od dnia 20 września 2024 r. do dnia 10 października 2024 r., 
zamieścić na stronie internetowej Starostwa Powiatowego w Opatowie oraz Biuletynie Informacji 
Publicznej Starostwa Powiatowego w Opatowie.

Następnie pani Wicestarosta zapytała, czy są pytania lub uwagi.

Wobec ich braku poddała pod głosowanie przedłożony projekt uchwały.
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W głosowaniu jawnym uchwała Nr 20.104.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 4 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków zarządu.
„Za" - 5 głosów (Tomasz Staniek, Małgorzata Jalowska, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał 
Schab), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

b) w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi o znaczeniu lokalnym do kategorii dróg 
gminnych na odcinku Zwoła - km 0+145 od drogi powiatowej Nr 1532T (Sadowię -Truskolasy - 
Niemienice) do km 0+585.
Pani Wicestarosta Małgorzata Jalowska udzieliła głosu panu Pawłowi Sadrakowi - Sekretarzowi 
Powiatu, który omówił powyższy projekt uchwały. Wskazał, że jest to wniosek Gminy Sadowię 
o wydanie opinii w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia odcinka drogi Zwoła - km 0+145 
od drogi powiatowej Nr 1532T (Sadowię - Truskolasy - Niemienice) do km 0+585 do kategorii 
dróg gminnych. Ww. odcinek drogi zlokalizowany jest na działce oznaczonej w ewidencji gruntów 
pod nr 180/1 obręb Zwoła, który jest drogą o znaczeniu lokalnym, niezaliczoną do innej kategorii, 
stanowiącą uzupełnienie sieci dróg służących miejscowym potrzebom, zatem spełnia przesłanki 
do kategorii dróg gminnych.

Pani Wicestarosta zapytała, czy są pytania lub uwagi.

Wobec ich braku poddała pod głosowanie przedłożony projekt uchwały.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr 20.105.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 5 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków zarządu.
„Za" - 5 głosów (Tomasz Staniek, Małgorzata Jalowska, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał 
Schab), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pani Wicestarosta przeszła do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.

Ad. 4. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2024 - 2028.
Pani Wicestarosta udzieliła głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, która omówiła 
szczegółowo projekt powyższej uchwały.

Następnie pani Wicestarosta zapytała, czy są uwagi lub pytania do przedłożonego projektu 
uchwały.

O głos poprosił pan Kazimierz Żółtek - Członek Zarządu Powiatu, który zapytał o zwiększenie 
wydatków na zadanie „Przebudowa układu pomieszczeń budynku Starostwa Powiatowego 
w Opatowie oraz dostosowanie budynku do przepisów przeciwpożarowych" o kwotę 48.000 zł.

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzieliła pani Anita Tutak - Skórska - kierownik Wydziału 
Inwestycji i Rozwoju Powiatu, która poinformowała, że chodzi o lokalizację centrali dla elementów 
systemu przeciwpożarowego poprzez wykonanie podziału maszynowni celem dostosowania do 
zgodności z przepisami (musi zostać wydzielone osobne pomieszczenie).
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Wobec braku dalszych zapytań pani Wicestarosta poddała pod głosowanie projekt uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2024 - 2028.

W głosowaniu jawnym ww. projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie 
i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 5 członków zarządu.
„Za" - 5 głosów (Tomasz Staniek, Małgorzata Jalowska, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał 
Schab), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok.
Pani Wicestarosta zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały o zmianie uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok.

Wobec braku zapytań pani Wicestarosta poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.

W głosowaniu jawnym projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Opatowskiego na 2024 rok został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 5 członków zarządu.
„Za" - 5 głosów (Tomasz Staniek, Małgorzata Jalowska, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał 
Schab), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

c) w sprawie powierzenia Powiatowi Sandomierskiemu zadania w zakresie organizacji przewozów 
o charakterze użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich.
Pani Wicestarosta udzieliła głosu panu Tadeuszowi Bieńkowi - kierownikowi Wydziału 
Komunikacji, Dróg i Transportu, który omówił powyższy projekt uchwały. Wskazał, że Powiat 
Sandomierski zwrócił się do Powiatu Opatowskiego z propozycją zorganizowania przewozów 
w ramach publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich 
w granicach administracyjnych Powiatu Sandomierskiego, Powiatu Opatowskiego i Powiatu 
Ostrowieckiego. Porozumienie dotyczyć będzie powierzenia Powiatowi Sandomierskiemu przez 
Powiat Opatowski zadania z zakresu organizacji przewozów o charakterze użyteczności publicznej 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich na linii 
komunikacyjnej: Ostrowiec Świętokrzyski - Sandomierz - Ostrowiec Świętokrzyski przez Opatów. 
Organizowanie, zarządzanie, funkcjonowanie oraz finansowanie przewozów o charakterze 
użyteczności publicznej na powierzanym zadaniu realizowane będzie przez Organizatora tych 
przewozów - Powiat Sandomierski, który to zadanie powierzył Przedsiębiorstwu Komunikacji 
Samochodowej w Ostrowcu Świętokrzyskim S.A.. Nadmienił również, iż porozumienie zostałoby 
zawarte na 1 rok tj. od dnia 1 stycznia 2025 r. do dnia 31 grudnia 2025 r.

W ww. temacie odbyła się krótka dyskusja, w wyniku której pani Wicestarosta poddała powyższy 
projekt uchwały pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym projekt uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Sandomierskiemu 
zadania w zakresie organizacji przewozów o charakterze użyteczności publicznej w powiatowych 
przewozach pasażerskich został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi załącznik nr 8 
do niniejszego protokołu.
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Udział w głosowaniu wzięło 5 członków zarządu.
„Za" - 5 głosów (Tomasz Staniek, Małgorzata Jalowska, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał 
Schab), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

d) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Opatowskiego.
Pani Wicestarosta udzieliła głosu panu Rajmundowi Bańcerowi - kierownikowi Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami, który omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Opatowskiego. Wskazał, że przedsiębiorca zwrócił się do Powiatu Opatowskiego z wnioskiem 
o ustanowienie za wynagrodzeniem służebności przesyłu na części nieruchomości stanowiącej 
własność Powiatu Opatowskiego, położonej w obrębie 0001 Opatów o numerze ewidencyjnym 
600/9. Wnioskowana służebność przesyłu obejmuje pas gruntu o długości 96,00m oraz szerokość 
0,50 m i polegać będzie na korzystaniu z nieruchomości w szczególności na prawie do 
utrzymywania na nim urządzeń i instalacji elektroenergetycznych, dystrybucji/przesyłu energii 
elektrycznej za ich pośrednictwem, prawie dostępu i dojazdu (całodobowego) do nich 
z niezbędnym sprzętem, usuwania awarii, dokonywania napraw, wykonywania czynności 
eksploatacyjnych, w tym modernizacji, konserwacji, kontroli, przeglądów, przebudowy, remontu, 
rozbudowy i demontażu. Nadmienił, iż wysokość opłaty za udostępnienie określona zostanie przez 
uprawnionego rzeczoznawcę majątkowego, który na zlecenie PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna, 
sporządzi operat szacunkowy określający wartość służebności przesyłu w celu ustanowienia 
jednorazowego wynagrodzenia. Ustanowienie służebności przesyłu wymaga zawarcia umowy 
w formie aktu notarialnego.

Pani Wicestarosta zapytała, czy są pytania lub uwagi.

Wobec ich braku poddała powyższy projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu jawnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej 
służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Opatowskiego został 
zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków zarządu.
„Za" - 5 głosów (Tomasz Staniek, Małgorzata Jalowska, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał 
Schab), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

e) w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie 
w ramach programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 
energetycznej szkół" pn.: „Termomodernizacja i poprawa efektywności energetycznej szkół na 
terenie Powiatu Opatowskiego".
Pani Wicestarosta udzieliła głosu pani Anicie Tutak-Skórskiej-kierownikowi Wydziału Inwestycji 
Rozwoju Powiatu, która poinformowała, że w związku z ogłoszonym naborem wniosków 
o dofinansowanie dla działania pn. Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej 
szkół w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności Komponent B „Zielona 
energia i zmniejszanie energochłonności", przedmiotem którego jest wsparcie projektów 
związanych z poprawą efektywności energetycznej i/lub wymianie/modernizacji źródeł ciepła 
wraz z możliwością zastosowania odnawialnych źródeł energii w budynkach szkół, Powiat 
Opatowski zamierza złożyć wniosek o dofinansowanie projektu pod nazwą: „Termomodernizacja 
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i poprawa efektywności energetycznej szkół na terenie Powiatu Opatowskiego". Projekt 
obejmować będzie termomodernizację bazy edukacyjnej: Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie, 
Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie, Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej-Curie oraz 
termomodernizację budynku Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Jałowęsach. 
Pani kierownik wskazała, że zgodnie z regulaminem ogłoszonego konkursu, niezbędnym 
wymogiem formalnym dla składanej dokumentacji aplikacyjnej o dofinansowanie zakładanego 
przedsięwzięcia jest m.in. przedstawienie załącznika w postaci uchwały Rady Powiatu w Opatowie 
w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku.

W ww. temacie odbyła się krótka dyskusja, w wynik której pani Wicestarosta poddała projekt 
uchwały pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym projekt uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do 
realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach programu priorytetowego „Wymiana 
źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół" pn.: „Termomodernizacja i poprawa 
efektywności energetycznej szkół na terenie Powiatu Opatowskiego" został zaopiniowany 
jednogłośnie pozytywnie i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków zarządu.
„Za" - 5 głosów (Tomasz Staniek, Małgorzata Jalowska, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał 
Schab), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pani Wicestarosta przeszła do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.

Ad. 5. Sprawy organizacyjne.
Pani Wicestarosta zapytała, czy ktoś z członków zarządu chciałby zabrać głos w ramach realizowanego 
punktu sprawy organizacyjne.

Z uwagi na brak głosów pani Wicestarosta poinformowała o przejściu do kolejnego punktu obrad.

Ad. 6. Zamknięcie posiedzenia.
Wobec zrealizowania przyjętego porządku obrad pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta wypowiedziała 
formułę „zamykam posiedzenie Zarządu Powiatu".

Na tym posiedzenie zostało zakończone (godz. 8:50).

Protokol^frt: a

Justyn^Zdy^
W^stórośla

Małgorz^:a Jalowska
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